



# STOCKHOLM AIKIKAI



Tellusborgsv 10, 126 32 Hägersten  
Sveriges Riksidrottsförbund RF nr: 12123 23  
www.stockholmaikikai.se

Plusgiro: 60 83 67 9  
SB&K nr: 72  
e-post: stockholm.aikikai@gmail.com

## \* Protokoll \* Styrelsemöte 2021-03-17 \*

Tid: 19:00  
Plats: Via Zoom  
Närvarande: Thomas Gut, Peter Spangfort, Rufat Ismajlov, Lisa Norman, Olle Ahlin  
Sekreterare: Peter Spangfort  
Justerare: Rufat Ismajlov

### Mötets Öppnande

Thomas G hälsade samtliga välkomna till det första operativa mötet.

### Föregående Möte

Protokoll från styrelsemöte 202-02-04 samt 2021-02-25 gicks igenom. Punkter att hantera från 2020 finns under löpnr 2112-2116 i detta protokoll.

Löpnr	Rubrik	Beskrivning	Ansvar/Beslut
<u>2112</u>	Nyckelkort/Passerkort	Kolla med Olle S om han kan ta hand om nyckellistan, vi kan lägga den på hemsidan internt. Se 2112	<b>Thomas</b>
<u>2113</u>	Instruktörsbidrag	Respektive instruktörs möjliga bidragssumma baserat påberäknat antal ledda träningspass läggs på intern hemsida. Se 2112	<b>Peter</b>
<u>2114</u>	Första hjälpen, hjärtstartare	Thomas kollar med Olle om han kan ta hand om detta när det blir aktuellt med träning igen.	<b>Thomas</b>
<u>2115</u>	Graderingsschema ungdomar	Skjuts upp till verksamheten åter är igång och vi har en fungerande ungdomsgrupp.	<b>Peter</b>
<u>2116</u>	Medlemsregistrering	Från 2021 använder vi Idrott on Line för medlemsregistrering samt närvaroregistrering. Samtliga medlemmar ska registreras i systemet och vi hanterar närvaroregistrering via appar i telefon senast från i höst. Ansvariga är Peter och Jappe.	<b>Beslut</b>
2102	Information om ny styrelse	När protokoll från årsmöte kommer så skickas information till Idrottsförvaltning samt till bank för att få rätt till LOK stöd samt firmateckning .	<b>Peter, Rufat</b>
2103	Information om ny styrelse internt	Bild skickas till Jappe för publicering på hemsida.	<b>Lisa, Olle</b>
2104	Styrelse kickoff	Thomas och Peter har haft kontakt med Annicka Haglund på RF-SISU och diskuterat ett upplägg. Vi kommer att ha ett uppföljningsmöte på tisdag 23/3 och bestämma mer i detalj då. Vi försöker få det till en tisdag från 14.30	<b>Thomas</b>
2112	Slapa en intern sida på hemsidan	Kolla med Jappe om han kan lägga upp en intern sida med lösenord för våra egna dokument.	<b>Peter</b>
2113	Covidanpassad träning Vuxna	För närvarande satsar vi inte på att komma igång med någon inomhusträning utan vi väntar tills situationen förändras. Peter gör ett inlägg på klubbens Facebook och hör om det finns något intresse att träna utomhus på exempelvis tisdag	<b>Peter</b>

		kvällar i Rålambshovsparken.	
2114	Covidanpassad träning Ungdomar	För närvarande är det tillåtet att ha träning för ungdomar i dojon, men vi vet inte hur Emil ställer sig till att ha träning i rådande situation och i sin egen situation med nya barn. Kollas upp.	<b>Thomas</b>
2115	Lokalrenovering	För närvarande finns ingen ny information om eventuell ombyggnad, vi utgår från att den har skjutits på framtiden. Eftersom det är oklart för den nya styrelsen vad som gäller hyra av dojon och eventuell ersättningslokal vid renovering bör en kopia på avtalet tas fram och läggas upp på den interna hemsidan. Kolla med Rolle vem som sitter på avtalet.	<b>Thomas</b>
2116	Uppdatering av hemsida	Vi har gjort en del uppdatering av hemsidan exempelvis info om styrelse och verksamhetsdokument. Ett antal FAQ har tagits fram och ligger för närvarande på ett Google Drive dokument. Samtliga i styrelsen ska se över hemsidan samt FAQ och försöka hitta saker att förbättra så vi ligger på topp när situationen ändras och folk börjar söka information om träning igen. Länk skickas till FAQ dokumentet.	<b>Peter, samtliga</b>
2117	Styrelsearbete	<p>Thomas har presenterat en preliminär lista över ämnen som styrelsen ska precisera framöver för att successivt bygga en målbild och strategi för klubben. Huvudrubrikerna (den distribuerade listan innehåller underrubriker) är</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Vision</li> <li>2. Träning</li> <li>3. Åldersgränser</li> <li>4. Gruppindelningar – Segment</li> <li>5. Intressentanalys</li> <li>6. Samverkan</li> <li>7. Styrelsearbetet</li> <li>8. Lokal</li> <li>9. Pengar in</li> <li>10. Årsstämmor</li> <li>11. Stadgar</li> </ol> <p>Thomas bad ledamöterna att inför nästa styrelsemöte, återkomma underhand med synpunkter, funderingar och frågor om de olika ämnena.</p>	<b>Samtliga</b>
2118	60-årsjubileum	Förberedelse inför kommande jubileum av klubbens grundande den 1:a april 1964 förs in som en stående punkt från nu. Vi behöver alla fundera på vad vi vill och kan göra i samband med denna händelse.	<b>Samtliga</b>

Nästa möte: Onsdagen 21 april 20.00

Ordförande tackar deltagarna för denna mötesomgång.

Ev punkter till nästa möte skickas via e-post till ordf och sekr, helst minst fem dagar före mötet.

Protokollet justerat av:

Datum: 2021-03-18